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Protokół 

z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 14 grudnia 2020 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 900 w Sali nr 1 Starostwa 

Powiatowego w Górze . 

Rada obradowała w składzie 15 osobowy.  

Ad. 1 Otwarcie 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper, rozpoczęto 

od odegrania hejnału Góry. Następnie przewodniczący przywitał Burmistrza Góry, Skarbnika, 

Sekretarza oraz  Radnych. Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu 

głosowania. Ustalono quorum.  

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. Nie zgłoszono uwag.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco. 

 

1. Otwarcie; 

2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 28 maja 2020 r.; 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 8 lipca 2020 r.; 

4. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 15 lipca 2020 r.; 

5. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 14 września 2020 r.; 

6. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 29 października 2020 r.; 

7. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 20 listopada 2020 r.; 

8. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym; 

9. Uchwała w sprawie stawek podatku rolnego i od nieruchomości Gminy Góra na rok 2021; 

10. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek oraz sposobu poboru opłaty targowej na terenie 

Gminy Góra na rok 2021; 

11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 

pojemności;  

12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

13. Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe; 

14. Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania ze strefy wypoczynku przy ul. 

Sportowej w Górze; 

15. Interpelacje i zapytania Radnych; 

16. Odpowiedź na interpelacje i zapytania Radnych; 

17. Wolne głosy i wnioski; 

18. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 28 maja 2020 r.; 
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Wobec braku uwag do protokołu rozpoczęto procedurę głosowania.  

Rada Miejska Góry przyjęła protokół 13 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 8 lipca 2020 r.; 

Wobec braku uwag do protokołu rozpoczęto procedurę głosowania.  

Rada Miejska Góry przyjęła protokół 13 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 15 lipca 2020 r.; 

Wobec braku uwag do protokołu rozpoczęto procedurę głosowania.  

Rada Miejska Góry przyjęła protokół 13 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 14 września 2020 r.; 

Wobec braku uwag do protokołu rozpoczęto procedurę głosowania.  

Rada Miejska Góry przyjęła protokół 13 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 6 Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 29 października 2020 r.; 

Wobec braku uwag do protokołu rozpoczęto procedurę głosowania.  

Rada Miejska Góry przyjęła protokół 13 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 20 listopada 2020 r.; 

Wobec braku uwag do protokołu rozpoczęto procedurę głosowania.  

Rada Miejska Góry przyjęła protokół 13 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym; 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrz Góry.  

 

Burmistrz Góry poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wydano 153 zarządzenia, 

głównie dotyczyły powołania komisji przetargowych, zmiany w planie dochodów i wydatków, 

powołania biura spisowego. Opracowano dużo dokumentacji na zadani inwestycyjne. 4 

postępowania na wykonanie elewacji Urzędu Miasta i Gminy w Górze. Do obrad dołączył 

Radny Karol Kupiecki. Odbyło się kilka postępowań na dokumentację na budowę dróg w 

Borszynie Małym i Borszynie Wielkim, nie wyłoniono wykonawcy. W 5 postępowaniach nie 

złożono ofert. Najniższa oferta w 6 przetargu wynosiła 67 650,00 zł zaś najwyższa 379 455,00 

zł. Drogi zostaną odtworzone po budowanej kanalizacji. Pozostałe informacje są na bieżąco 

publikowane, utwardzony został plac gminny w Kłodzie Górowskiej. Przy ul. Lipowej 

wybudowano oświetlenie uliczne. Kilka przetargów odbyło się na budowę budynku 

gospodarczego w Strumyku, kwota wyczytana z kosztorysu to 327 tys. zł. Jedna oferta była na 

kwotę 413 898,00 zł a druga 546 126,00 zł. Jest to tylko budynek gospodarczy. Przetarg 

unieważniono trwają rozmowy z konserwatorem zabytków aby zmienić koncepcję. Lepiej 

kupić domki holenderskie za około 200 tys. zł, Pani konserwator się na to zgadza ale musimy 

zrobić elewację. Koszty będą niższe. Gdy na piśmie będzie odpowiedź od konserwatora wtedy 

będziemy ogłaszać przetarg. Opracowano dokumentację na ul. Korczaka, nie złożono ofert na 

wykonanie dokumentacji, dopiero w 4 postepowaniu wpłynęły 3 oferty. Na budowę drogi w 

Ułance oferta wpłynęła dopiero w 4 przetargu. Dokumentacja jest wykonana, w przyszłym roku 

będziemy składać wniosek o dofinansowanie. Opracowana zostaje dokumentacja na 

przebudowę dawnych murów obronnych. Długość murów wynosi  737,30m, zadanie 

podzielono na etapy. Na pierwsze 24 metry uzyskaliśmy dofinansowanie z LGD Ujście 

Baryczy około 56 tys. zł. Po zatwierdzeniu budżetu będziemy ogłaszać postępowanie. Odbył 

się przetarg na gospodarowanie odpadami, wydatki w 2021 będą większe o ponad 1 mln niż w 
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roku 2020. Gmina nie może dokładać do gospodarki odpadami, musi się to bilansować. Do tej 

pory było 24 zł za os. i 23 zł jeśli był kompostownik. Różnica 1 mln wynika z podwyżek opłat 

stałych. Dla przykładu 1 tona plastiku, szkła, makulatury kosztowała 1.08 zł teraz po podwyżce 

plastik – 194,40 zł, szkło – 108 zł, makulatura -194,40 zł. Podwyżki kosztów stałych są 

ogromne, należy podnieść stawkę aby zbilansować te wydatki. Mieszkańcy słyszą, ze nie jest 

to wina Radnych. Wszystko idzie w górę, musimy podnieść. Jeśli nie będzie podwyżki, to 

trzeba usunąć jakąś inwestycje aby zabezpieczyć środki na to. Rodziny wielodzietne są 

zwolnione z opłat. Zameldowanych jest 5 osób w domu a za śmieci płacą za 3 osoby. Inni 

muszą płacić za te osoby. Nie mamy innej alternatywy, musimy podnieść stawki. Nie 

podnosimy podatków bo jest trudna sytuacja ale śmieci musimy podnieść. Do obrad dołączył 

Radny Zygmunt Iciek. 9 grudnia Marszałek Województwa Dolnośląskiego został 

właścicielem linii kolejowej Góra – Bojanowo. DSDIK skierowało pismo do GDDKIA w 

sprawie wybudowania wiaduktu nad trasą S5. W piśmie poinformowano o rewitalizacji linii 

kolejowej Góra- Bojanowo oraz zgłoszono potrzebę wybudowania wiaduktu nad trasą S5. 

Wybudowanie wiaduktu jest warunkiem koniecznym do uruchomieniem linii. 17 grudnia 

odbędzie się spotkanie celem podpisania aneksu do porozumienia. Wszyscy sygnatariusze będą 

obecni, będą czynione zabiegi aby aneks został podpisany. Będzie dyskusja aby przejąć 

dworzec kolejowy i zrewitalizować go. Jeśli chodzi o drugostronne zasilanie, do Wojewody 

wpływają ciągle zażalenia odnośnie odszkodowań. Firma Elbud informuje o komplikacjach z 

nadleśnictwem Góra Śląska i Piaski z uwagi na koronawirusa. Pozwolenie na budowę 

prawdopodobnie wydane będzie w marcu 2021, rozpoczęcie budowy czerwiec 2021. Jeśli nie 

będzie kolejnych sprzeciwów, z jednej strony oczekuje się drugostronnego zasilania a z drugiej 

strony wpływają cały czas zażalenia. 82% właścicieli gruntów wyraziło zgodę. Pełną parą idą 

prace nad budową światłowodów ale są tez utrudnienia. Projekt podzielono na 19 etapów. Prace 

projektowe skończono na 3 odcinkach, 10 % całości zadania wykonano. Wszystko idzie 

zgodnie z planem. Z firmą jest stały kontakt. Kilka lat temu wykonano dolnośląską sieć 

szkieletową, teraz na jej bazie jest kładziony światłowód. Zakończony został Powszechny Spis 

Rolny, podziękowania dla pracowników zaangażowanych w spis, 3 rachmistrzów spisało 750 

gospodarstw. W okresie międzysesyjnym rozłożono na raty podatek 1 osobie na kwotę 4 736 

zł, umorzono zaległości jednej osobie na kwotę około 300 zł. Osobom prawnym  rozłożono na 

raty zobowiązania, jednej osobie 3860 zł, drugiej 206zł. Udzielono ulgi w postaci odroczenia 

terminu płatności min. Cukrotrans kwota 6973 zł. Sprzedano nieruchomości na kwotę 

1 166 930,00 zł. Wcześniej przekształcono działki rolne na budowlane, które teraz są 

sprzedawane. Dochody za zajęcie pasa drogowego wynoszą 103 tys. zł, z parkometrów 

uzyskano 113 580,00 zł. Na gruntach gminnych zlokalizowano 14 dzikich wysypisk śmieci, 

sprawy trafiły na policję. Przeprowadzono 14 kontroli spalania odpadów. Pozyskano nowy 

samochód pożarniczy dla OSP Stara Góra, odbyła się piękna uroczystość. OSP pozyskały 

środki z zewnątrz min. Osetno, Czernina, Wierzowice Małe – łącznie 17 tys. zł. Radosław, 

Czernina i Wierzowice Mały pozyskały z WFOŚ 27 tys. zł dofinansowania. Strażacy się starają. 

Gmina wydała na walkę z  COVID 212 978,00 zł w tym przekazany sprzęt dla ratowników. 

Odbyło się spotkanie z wicepremierem Gowinem, dzięki temu PKP przekazało linię kolejową 

dla Marszałka. Jest duża determinacja aby uruchomić tą linię. Spotkanie z Marszałkiem Pawłem 

Wybierałą dotyczące dofinansowania oświaty, kultury, zdrowia, sportu. Przygotowania pod 

kątem nowych naborów. Spotkanie z Jerzym Michalakiem – Dyrektorem Instytucji 

Pośredniczącej, dotyczyło one możliwości finansowania budowy nowej siedziby „Runolandu”. 

Podziękowania za obecność dla wszystkich, którzy brali udział w składaniu kwiatów pod 

pomnikiem na rynku. Odbyło się spotkanie z Burmistrzem Rawicza Grzegorzem Kubikiem, 

będzie wspólna realizacja projektów między innymi budowa ścieżki rowerowej Góra-Rawicz. 

W tej kadencji 50km ścieżek do Głogowa i Wąsosza.  

 

Przewodniczący zapytał o pytania do sprawozdania.  
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Janina Ziombra zapytała o zespoły ratownictwa medycznego. Na stronie Radia Elka, w 

komentarzach pojawiła się informacja o braku opieki medycznej w okresie świąt.  

 

Burmistrz poinformowała, że otrzymała takie pismo. Wpłynęło ono również do Wojewody i 

Starosty. Odbyło się spotkanie z udziałem Prezesa Nowego Szpitala oraz Starosty. Podczas 

spotkania Pan Prezes jasno określił jakie działania podejmie, Starosta miała skierować pismo 

do ratowników. Gdy gmina oferowała pieniądze na sprzęt medyczny, Pan Prezes poprosił aby 

zamiast tego kupić sprzęt dla ratowników. Jeśli Pani Starosta wysłała takowe pismo to 

udostępniona zostanie treść. Gmina stara się pomagać, kupujemy sprzęt, są to ludzie, którzy 

walczą na pierwszej linii frontu. Myśli, że nie dojdzie do takiej sytuacji, że nie będzie opieki 

medycznej.  

 

Maciej Liśkiewicz również poprosił o udostępnienia treści pisma Pani Starosty. Nie chce 

poruszać tematu na forum.  

 

Adam Chmiel zapytał o światłowód, czy są podmioty, które chciały by świadczyć usługi przy 

pomocy tego światłowodu.  

 

Burmistrz odpowiedziała, że na razie musimy poczekać na zakończenie budowy. Jeszcze 

dokładnie nie wiadomo jak będzie przebiegał. Gdy ktoś nie wyraża zgody to muszą zmieniać 

projekt.  

 

 

Ad. 9 Uchwała w sprawie stawek podatku rolnego i od nieruchomości Gminy Góra na rok 

2021. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Karol Kupiecki poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała uchwałę 5 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z bakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  Radni 15 głosami za – 

jednogłośnie podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 10 Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek oraz sposobu poboru opłaty 

targowej na terenie Gminy Góra na rok 2021; 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Karol Kupiecki poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała uchwałę 5 głosami za jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę 12 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z bakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  Radni 15 głosami za – 

jednogłośnie podjęli w/w uchwałę.  

 

 

Ad. 11 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty oraz stawki za 

pojemnik o określonej pojemności;  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Karol Kupiecki poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała uchwałę 5 głosami za jednogłośnie.  
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Tadeusz Biernacki poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 4 glosami przeciw i 2 głosami 

wstrzymującymi.  

 

Bartłomiej Czyż stwierdził, że odpady są drażliwym tematem nie tylko w Gminie Góra. Powinna 

zostać podjęta jeszcze jedna decyzja, opłata podwyższona gdy właściciel nie segreguje odpadów 

zwiększona z dwu do czterokrotności. Obecnie kara jest mało dotkliwa. W 2019 roku 

przeprowadzono 198 kontroli z czego w 14 przypadkach źle segregowano. Wynikało to z 

ówczesnej możliwości do nie segregacji odpadów. W tym roku z dwóch kontroli - 21 października 

24/30 gospodarstwa źle segregowały, oraz 2 grudnia 18/21 źle segregowało. Widać to również po 

wielkości wyrzucanych odpadów BIO, wg ekspertów powinno być 30% całości a w Gminie Góra 

są tylko 104 tony. Widać, że segregacja jest słaba. Jeśli odpady segregowane kosztowały 100 zł a 

w przyszłym 180 zł i lądują w odpadach zmieszanych za które płacimy prawie 500 zł to płacimy 

za nie dużo więcej.  

Przewodniczący zapytał czy jest to uwaga czy wniosek formalny.  

 

Bartłomiej Czyż odpowiedział, że jest to wniosek formalny o zwiększenie stawki do poczwórnej 

wartości.  

Burmistrz powiedziała, że kontrole głównie dotyczą wspólnot. Wysyłamy wówczas pismo i musza 

płacić dwukrotność. W międzyczasie wspólnota składa deklaracje o segregacji odpadów i gmina 

nie może wyciągnąć konsekwencji prawnych.  

 

Bartłomiej Czyż powiedział, że jeśli ktoś ni segregował odpadów i musiał płacić dwukrotność 

stawki to kara jest niska. Przyjął taką opłatę.  

 

Burmistrz odpowiedziała, że nie jest tak do końca. Jeśli jest czteroosobowa rodzina to koszty są 

duże.  

 

Maciej Liśkiewicz odnosząc się do wypowiedzi Radnego Czyża stwierdził, że jest to dobry pomysł 

ale w kwestii indywidualnych gospodarstw domowych. W przypadku wspólnoty wszyscy ponoszą 

odpowiedzialność za jedną osobę, która nie segreguje. Należało by to rozgraniczyć.  

 

Bartłomiej Czyż powiedział, że jeśli chodzi o wspólnoty to o karze decyduje Zarządca. Karana 

jest wspólna, w gestii zarządu jest rozgraniczenie kto jest winny.  

 

Burmistrz poinformowała, że czterokrotnej stawki nie ściągniemy od ludzi. Wniosek należy 

przegłosować, zdecydujecie Państwo czy dwu czy czterokrotność.  

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania na wnioskiem Radnego Bartłomieja Czyża.  

Radni 5 głosami za przy 10 głosach przeciw odrzucili w/w wniosek.  

 

Maciej Liśkiewicz poprosił aby przyszłoroczna uchwała miała bardziej szczegółowe uzasadnienie 

oraz aby na komisji było więcej czasu na dyskusję. Dziś Pani Burmistrz bardzo dobrze uzupełniła 

brakujące w uzasadnieniu informacje. Komisja mogła by się zebrać w razie potrzeby nawet 2 razy 

aby omówić taką uchwałę.  
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Adam Chmiel wsparł głosem Macieja Liśkiewicza, powinno być więcej czasu. Brakowało 

istotnych danych aby zweryfikować uzasadnienie, dziś dowiaduje się o wielu istotnych sprawach. 

Razem z Radną Janiną Ziombrą prosił o dodatkowe materiały dot. przedsiębiorców. Nie zostały 

mu przedstawione, z wyliczeń wynika że tylko mieszkańcy pokrywają koszty gospodarowania 

odpadami. Wyliczenia nie zostały przedstawione.  

 

Burmistrz odpowiedziała, że nie ona była na tej komisji tylko Zastępca Burmistrza. Rolą Radnego 

nie jest dostawanie materiałów gotowych, rolą też jest podejście przed sesją i komisją do 

Naczelnika czy pracownika. Wytłumaczone wtedy będzie wszystko dokładniej. Wynik 

głosowania pokazał, że nie wszyscy są zorientowani. Zachęcono do większego interesowania się. 

Gdyby Radny podszedł to na pewno by uzyskał odpowiedź, np. w sprawie zgłaszanych dzikich 

wysypisk. Radnym się jest 24/24h. Sprawozdanie międzysesyjne jest długie aby Radni mieli obraz 

co się dzieje w  gminie. Niektórzy Radni przychodzą wcześniej, dowiadują się i dopytują. Trzeba 

grać w jednej drużynie. Zawsze gdy są otwierane inwestycje Radnym dziękuje się w pierwszej 

kolejności. Burmistrz nic by nie zrobiła gdyby nie podniesiona ręka Radnych.  

 

W związku z bakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  Radni 10 głosami, za przy 4 głosach 

przeciw i 1 wstrzymującym –podjęli w/w uchwałę. 

 

Ad. 12 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Tadeusz Biernacki poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 11 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z bakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  Radni 13 głosami za  przy 2 

głosach wstrzymujących podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 13 Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub 

innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe; 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Karol Kupiecki poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała uchwałę 5 głosami za jednogłośnie.  

  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Tadeusz Biernacki poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 11 głosami za jednogłośnie.  

 

Bartłomiej Czyż uważa, że stawka za niesegregowanie odpadów powinna być wyższa.  

Zapytał Radnych czy jest sens zgłaszać poprawkę.  

Poprawka nie została zgłoszona.  

W związku z bakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  Radni 14 głosami za  przy 1 

głosie wstrzymującym podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 14 Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania ze strefy wypoczynku przy 

ul. Sportowej w Górze; 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały 12 głosami za.  

 

Burmistrz poinformowała, że dokonano już odbioru, czekamy tylko na decyzję Starostwa 

Powiatowego o pozwoleniu na użytkowanie.  
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Adam Chmiel na komisji zgłosił poprawkę „no kill” nie złowiłeś i wypuść tylko złów i wypuść.  

 

Burmistrz poinformowała, że można uwzględnić tą poprawkę. 

 

Adam Chmiel wycofał wniosek.  

 

W związku z bakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  Radni 15 głosami za 

jednogłośnie podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 15 Interpelacje i zapytania Radnych; 

Nie złożono interpelacji oraz zapytań. 

 

Ad. 16 Odpowiedź na interpelacje i zapytania Radnych; 

W związku z brakiem interpelacji i zapytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu.  

 

Ad. 17 Wolne głosy i wnioski; 

 

Adam Chmiel cieszy się, że Radny Bartłomiej Czyż ma dużo czasu aby chodzić i dopytywać. 

Skoro usłyszał od Zastępcy Burmistrza, że przygotuje i dostarczy to jest to dla niego 

obligatoryjne i jednoznaczne. Pracuje i nie może sobie pozwolić na chodzenie i pytanie w 

urzędzie. Pracę ocenią wyborcy.  

 

Ad. 18 Zakończenie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXVI sesji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Prot. M.Sz 


